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Υλοποιείται η συμφωνία με βενζινοπώλες

αγορα

Από αύριο ισχύει η ρύθμιση που έκανε το υ
πουργείο Εμπορίου για την παράδοση πετρελαίου 
ντίζελ από τις εταιρείες πετρελαιοειδών στα πρα
τήρια των βενζινοπωλών, με αναγωγή του όγκου, 
σε θερμοκρασία 15 βαθμούς Κελσίου.

Η ρύθμιση αυτή γίνεται με αγορανομική διάτα
ξη που υπέγραψε χτες ο υπουργός Εμπορίου Ν. 
Ακριτίδης. Ετσι, αρχίζει η υλοποίηση της συμφω
νίας που έκανε ο υπουργός με τους εκπροσώπους 
της Ομοσπονδίας Βενζινοπωλών, για να αναστα

λεί, η απεργία.
Από το υπουργείο Εμπορίου ανακοινώθηκε ότι 

η ίδια ρύθμιση εφαρμόζεται, από τον Ιούνιο του 
1987, για τις παραδόσεις βενζίνης από τις εται
ρείες στα βενζινάδικα.

Πληροφορίες ανέφεραν ότι σήμερα θα ανακοι
νωθεί και η ρύθμιση και του άλλου αιτήματος των 
βενζινοπωλών για την σφράγιση των διαμερισμά
των των βυτιοφόρων, που μεταφέρουν υγρά καύ
σιμα.

ΡΠΑΡΚΕΙΑ__
I f ΤΡΟΦΙΜΑ

ΚΡΕΑΤΑ

Κ;Υ Ν Η ΓΗ ΤΟ  στην α
γορά αρχίζ€ΐ, σε ο
λόκληρη τη χώρα, η 

αγορανομία για να εντο
πίσει όσους καταστημα- 
τάρχεε διαθέτουν νοθευ
μένα ή ακατάλληλα τρό
φιμα ή επιδιώκουν να βά
λουν καπέλο στις τιμές.

Ηδη, το υπουργείο Εμπο
ρίου απέστειλε στις νομαρ
χιακές του υπηρεσίες έγ
γραφο με το οποίο ζητεί την 
εντατικοποίηση των αγορα- 
νομικών ελέγχων, κατά την 
περίοδο των γιορτών του 
Πάσχα ώστε να υπάρξει ου
σιαστική προστασία των 
καταναλωτών. Οι έλεγχοι 
είναι απαραίτητοι, επειδή 
αυτές τις ημέρες παρατηρεί- 
ται μεγάλη προσφορά τρο
φίμων για το πασχαλινό 
τραπέζι καθώς, και άλλων 
ειδών βιοτικής ανάγκης που 
αγοράζονται από τους κατα
ναλωτές.

Επάρκεια
Πάντως, όπως έχει δηλώ

σεις ο υπουργός Εμπορίου 
Νίκος Ακριτίδης, έχει εξ- 
ασφαλισθεί επάρκεια ποσο
τήτων σε όλα τα τρόφιμα.

Κυνηγητό για 
νοθείες - καπέλα

Ειδικότερα, υπερπροσφορά 
αναμένεται στα αρνιά, αφού 
ο καιρός ήταν καλός και η 
παραγωγή αυξημένη, ενώ α
ναμένεται να γίνουν και ει
σαγωγές μικρών ποσοτή
των. Ετσι, οι τιμές δεν ανα
μένεται να αυξηθούν υπερ
βολικά πάνω από τα σημε
ρινά επίπεδα, που είναι 590 
έως 700 δρχ. το κιλό για το 
αρνί και 680 έως 900 δρχ 
για το κατσικάκι στη κεν
τρική αγορά της οδού Αθη- 
νάς. Στα συνοικιακά κρεο
πωλεία οι τιμές είναι λίγο υ
ψηλότερες.

Σύμφωνα με τις οδηγίες 
του υπουργείου Εμπορίου 
οι αγορανομικοί έλεγχοι 
πρέπει να πραγματοποιη
θούν σε καταστήματα τρο
φίμων κ.λ,π. που ψωνίζουν 
σε μεγαλύτερο βαθμό, οι 
καταναλωτές για το Πάσχα. 
Ειδικότερα, θα πρέπει να δί
νεται προσοχή στα είδη που 
πωλούνται με ζύγισμα, 
ώστε να αποφεύγονται περι
πτώσεις λιποβαρούς ζύγι
σης καθώς και για την εί
σπραξη καπέλου.

Αναβάλλεται 
πάλι η εισαγωγή 

μπανάνας
Δ ΕΝ θα εκτελωνίζον

ται εισαγόμενες μπα
νάνες, μέχρι που να 

έλθει επίσημα από την Επι
τροπή της ΕΟΚ, η απόφα
σή της με την οποία θα εγ- 
κρίνεται η επιβολή ποσό
στωσης στο προϊόν αυτό.

Επίσης, αναστέλλεται η 
επιβολή ειδικού φόρου κα
τανάλωσης στις μπανάνες 
που έχει καθοριστεί σε 150 
δρχ το κιλό. Η αναστολή γί
νεται επειδή δεν θα εισα- 
χθούν ξένες μπανάνες και ε
πομένως δεν πρέπει να επι
βαρυνθούν και οι ντόπιες. 

Υπενθυμίζεται ότι το υ

πουργείο Εμπορίου είχε α
νακοινώσει ότι από σήμερα 
1 Απριλίου 1988, θα εκτε
λωνιζόντουσαν ποσότητες, 
εφόσον θα είχαν εκδοθεί ά
δειες εισαγωγής από την αρ
μόδια Επιτροπή,, που συνε
δριάζει στο Εμποροβιομη- 
χανικό Επιμελητήριο της 
Αθήνας.

Η ελληνική κυβέρνηση έ
χει ζητήσει από την ΕΟΚ 
να εγκρίνει την επιβολή πο
σοστώσεων για να περιορι- 
σθεί η εισαγωγή μπανάνας, 
επειδή υπεβλήθησαν από 
ενδιαφερομένους εισαγω
γείς άδειες για 600.000 τό
νους μπανάνας.

Σύνδεση παραγωγικών τάξεων-ΑΕΙ
Εξεύρεση τρόπων για την καλύτερη επικοινωνία και στενότερη 

συνεργασία των Ανωτάτων Εκπαιδευτικών Ιδρυμάτων της χώρας 
με τις παραγωγικές τάξεις ήταν το θέμα συνάντησης που οργανώ
θηκε στο Εμπορικό και Βιομηχανικό Επιμελητήριο Αθηνών (Ε- 
ΒΕΑ).

Στη συνάντηση προσκλήθηκαν και παρέστησαν καθηγητές των 
ΑΕΙ, του κύκλου «Διοίκησης επιχειρήσεων», εκπρόσωποι της Ελ
ληνικής Εταιρείας Διοικήσεως Επιχειρήσεων καθώς και εκπρόσω
ποι ελληνικών επιχειρήσεων.

ΕΠΑΦΕΣ ΣΑΡΕΙΔΑΚΙ

★  Τι σημαίνει γιο την Ελλάδα, από οικονομική και πολιτική 
άποψη, η  συμμετοχή της στην Ε Ο Κ  και ποιες είναι οι σχέ
σεις της Ε Ο Κ  με τις ΗΠΑ ανέλυσε σε ομιλία του στη Βοστώ- 

νη ο ευρωβουλευτής της ΝΔ κ. Γ. Ισρειδάκις, κατά τη διάρκεια 
δείπνου που οργάνωσε προς τιμή του η Ομοσπονδία Ομογενειακών 
Οργανώσεων της Μασαχουσέτης.

Επίσης, παρέστη εκ μέρους του κόμματος της αξιωματικής αντι
πολίτευσης στη δοξολογία και στις εκδηλώσεις που οργάνωσε για 
την εθνική μας εορτή η ομογενειοκή κοινότητα.

MEZiraOHKEI Η Π Α Ρ Α ΓΩ ΓΗ  ΤΩΝ ΚΑΠΝΩΝ

ΑΡΕΜ0Σ 
ΠΑΡΑΓΠΡΠΝ

Το 1987 σημειώθηκε μείωση της παραγω
γής καπνών, καθώς και μείωση του αριθμού 
των καπνοκαλλιεργητών και των εκτάσεων 
που καλλιεργούνται τα καπνά, όπως φαίνεται 
στο δημοσιευόμενο πίνακα.

Αναλυτικότερα: Μειώθηκε η καλλιέργεια 
των καπνών τύπου «Μπέρλά» (από 6.429 εκ
τάρια σε 3.617), η παραγωγή (από 18.877 τό
νους στους 10.169) και οι καλλιεργητές (από 
3.064 σε 1.929). Αυξήθηκε η παραγωγή
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καπνών ανατολικού τύπου (από 128.111 τό
νους το *86 σε 132.186 τόνους το "87).

Αύξηση σημειώθηκε στην καλλιέργεια των 
καπνών «Βιρτζίνια». Οι καλλιεργητές αυξήθη
καν από 313 σε 352, οι εκτάσεις από 433 εκτά
ρια σε 663 και η παραγωγή απο 1.041 τόνους 
στους 1.690 τόνους.

Η εξέλιξη αυτή οφείλεται στην αυξανόμενη 
ζήτηση των καπνών «Βιρτζίνια», που έκανε 
προβληματική τη διάθεση πολλών ελληνικών 
ποικιλιών καπνού.

Αιχμές Σημίτη για 
φορολογικό - συνταξιοδοτικό
ΡΙΠΕΣ εναντίον του ισχύον- 

τος φορολογικού, αλλά και 
συνταξιοδοτικού συστήμα

τος εξαπέλυσε χτες ο πρώην υ
πουργός Εθν. Οικονομίας Κ. Ση
μίτης, στα πλαίσια συζήτησης 
για την «παραοικονομία», που 
οργάνωσε η Πάντειος Σχολή. 
Στη συζήτηση πήραν μέρος οι 
Κωστής Βαΐτσος, Μ. Πσπαγιαν- 
νάκης και Ευαγ. Βολουδάκης.

Η συζήτηση για την παραοικο
νομία είναι η δεύτερη που διορ- 
γανώνει η Πάντειος, με πρώτη, 
τη συζήτηση με θέμα τις συντε
χνίες και το ρόλο τους στην οικο
νομία και την κοινωνία.

Ο κ. Σημίτης ειδικότερα ανέφε 
ρε:

•  Η ΦΟΡΟΛΟΓΙΚΗ συνείδηση 
είναι χαμηλή στην Ελλάδα. 
Ομως το χαμηλό επίπεδό της 
συντηρείται από τις πρακτικές 
των φορολογικών αρχών που επι
βάλλουν στους φορολογούμε
νους την ανειλικρίνεια ως στάση. 
Η ανειλικρίνεια είναι ο μόνος 
τρόπος για να μπορέσουν οι φο
ρολογούμενοι να ελέγξουν τις ε
πιπτώσεις των φορολογικών 
δηλώσεών τους. Η αμφισβήτηση 
όλων των στοιχείων των ελεγχο- 
μένων που ασκούν οι εφορίες δεν 
οδηγεί πουθενά.
•  Η ΜΗ ΔΗΛΩΣΗ των οικονο
μικών δραστηριοτήτων ευνοείται 
από την ύπαρξη πληθώρας 
μικρών επιχειρήσεων. Ο περιορι

σμός της παραοικονομίας απαιτεί 
πολιτική περιορισμού των 
μικρών επιχειρήσεων.
•  ΟΙ ΦΟΡΟΛΟΓΙΚΟΙ συντελε 
στές και η φορολογική κλίμακα 
θα πρέπει βαθμιαία να αναθεοιρη- 
θούν με βάση τα πρότυπα του 
τρόπου ζωής και δαπάνης των 
φορολογουμένων όπως και να 
συνοπολογιστεί η επίπτωση του 
πληθωρισμού.
•  Η ΑΝΑΜΟΡΦΩΣΗ του σήμε
ρα ισχύοντος ασφαλιστικού συ
στήματος και η καθιέρωση ομοι
ομόρφων κανόνων συνταξιοδό- 
τησης θα οδηγήσει στην πιο σω
στή λειτουργία της αγοράς εργα
σίας και τον περιορισμό της αδή
λωτης απασχόλησης.

Δάνειο από ΕΟΚ για εκσυγχρονισμό 
συστημάτων εναέριας κυκλοφορίας
ΔΥΟ  δάνεια συνολικού 

ύψους 1 δισ. δρχ. (500 
εκατ. το καθένα) παίρ

νει το Δημόσιο από την Ευ
ρωπαϊκή Τράπεζα Επενδύ
σεων για τον εκσυγχρονισμό 
των συστημάτων εναέριας 
κυκλοφορίας και τη χρημα
τοδότηση του αρδευτικού 
έργου της Δυτικής Κρήτης.

Σχετικές συμβάσεις υπογρά
φτηκαν χτες από τον υφυπουρ
γό Εθνικής Οικονομίας Θ. Κα- 
ρατζά.

Οπως ανακοινώθηκε από το

υπουργείο Εθνικής Οικονο
μίας:
★  Η πρώτη σύμβαση αποτελεί 
τη β' δόση δανείου που έχει εγ
κρίνει η ETE, για τη χρηματο
δότηση του έργου που συμπε
ριλαμβάνει την προμήθεια υψη
λής τεχνολογίας ηλεκτρονικού 
υλικού καθώς και την κατα
σκευή των απαιτουμένων εγκα
ταστάσεων. Το συνολικό κό
στος του έργου αυτού θα υπερ- 
βεί τα 13 δισ. δρχ.
★  Η δεύτερη σύμβαση αφορά 
την α' δόση δανείου συνολικού 
ύψους 850 εκατ. δρχ. και περτ-

λαμβάνει την κατασκευή αρ
δευτικών δικτύων σε έκταση 
15.000 στρεμ. στη Δυτική Κρή
τη και συγκεκριμένα στις πε
ριοχές Κουρνά, Γεωργιούπο- 
λης και Επισκοπής.

*  Το έργο αυτό είναι ενταγμέ
νο στο Πρόγραμμα Δημοσίων 
Επενδύσεων και το συνολικό 
του κόστος θα φτάσει τα 2.256 
εκ. δρχ. Η περάτωση του έργου 
θα γίνεται τμηματικά οι δε ερ
γασίες εκτελούνται μέσω του 
Οργανισμού Ανάπτυξης Δυτι
κής Κρήτης (ΟΑΔΥΚ).

262νέα 
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προγράμματα 
για τις Σέρρες

Η ΑΝΑΖΗΤΗΣΗ
κοινών λύσεων με τις 
παραγωγικές τάξεις 

στα προβλήματα που αντιμε 
τωπίζει η μεταποίηση μπρο
στά στο 1992 είναι ο άμεσος 
στόχος του υπουργείου Βιο
μηχανίας.

Αυτό τόνισε χτες ο ανα
πληρωτής υπουργός Βιομη
χανίας κ. Κ. Παπανιαγιώτου 
στις Σέρρες, αρχίζοντας πε
ριοδεία στο νομό, την τρίτη 
περιοδεία που πραγματοποιεί 
στην ελληνική επαρχία, για 
την επιτόπια αντιμετώπιση 
των προβλημάτων της βιομη
χανίας».

Σύμφωνα με ανακοίνιοσή 
του, ο κ. Παπαναγιώτου σε 
συνέντευξη που έδωσε στη 
Νομαρχία Σερρών ανέφερε 
ότι «η αποκέντρωση πετυχαί
νει μόνο όταν γίνεται καθημε 
ρινή πράξη και γι’ αυτό είναι 
απαραίτητη η συχνή επαφή 
κέντρου και περιφέρειας ώστε 
να αντιμετωπίζονται έγκαιρα 
τα προβλήματα που δημιουρ
γούν οι νέοι ανπτυξιακοί ρυ
θμοί».

Για το νομό Σερρών ο κ. 
Παπαναγιώτου ανέφερε τα 
εξής:
•  Εντάχθηκαν στον αναπτυ 
ξιακό νόμο 1262/82 μέχρι 
σήμερα 262 επενδυτικά προ 
γράμματα συνολικού ύψους 
9,5 δισ. δρχ. που δημιουρ
γούν 3914 νέες θέσεις εργα
σίας.
•  Στα ΜΟΠ, από το χώρο 
της μεταποίησης έχουν εντα
χθεί δύο επενδυτικά, ύψους 
300 εκατ. δρχ.
•  Ο ΕΟΜΜΕΧ έχει χρημα
τοδοτήσει με τις διαδικασίες 
του ν. 1262, 40 επενδυτικά 
προγράμματα ύψους 300 
εκατ. δρχ. ενώ από τα ΜΟΠ 
θα διαθέσει 4,5 δισ. δρχ. για 
τους βιοτέχνες Μακεδονίας - 
Θράκης.

Παράταση 
για έντοκα 
γραμμάτια

Τα έντοκα γραμμάτια του 
Δημοσίου, έκδοσης 31 Μαρ
τίου, θα συνεχίσουν να διατί
θενται στο κοινό από τις Τρά
πεζες, τους χρηματιστές και 
τα υποκαταστήματα της Τρά
πεζας της Ελλάδος μέχρι και 
την Τρίτη 5 Απριλίου.

Οπως ανακοινώθηκε από 
το υπουργείο Οικονομικών, 
κατά την έκδοση της 29ης 
Φεβρουάριου, το ύψος των 
διατεθέντων γραμματίων ξε- 
πέρασε τα 106 δισ. δραχμές.

Συζήτηση 
για θέματα 
μεταναστών

Στην αξιοποίηση των δυ
νατοτήτων που παρέχονται 
από την ΕΟΚ για τη βελτίω
ση των συνθηκών δουλειάς 
και ζωής των μεταναστών 
μας στις χώρες της Ευρωπαϊ
κής Κοινότητας αποσκοπεί η 
διήμερη συνάντηση, που ξε
κινάει σήμερα, των Ελλήνων 
ευρωβουλευτών με τους εκ
προσώπους ελληνικών μετα- 
ναστευτικών οργανώσεων 
της Δ. Ευρώπης.

Τα θέματα που κυρίως θα 
συζητηθούν κατά τη διάρκεια 
της συνάντησης, την οποία 
διοργανώνει η Γενική Γραμ 
ματεία Απόδημου Ελληνι
σμού σε συνεργασία με το υ
πουργείο Εξωτερικών, είναι: 
•  η υποστήριξη των μετανα- 
στευτικών οργανώσεων.
•  η εκπαίδευση των παιδιών 
των μεταναστών και ο επαγ
γελματικός τους προσανατο 
λισμός κ.α.


